
P R O T O K Ó Ł 
z  XIII   Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej  

odbytej w dniu  29 grudnia  2015 r. 
 
 

obrady rozpoczęto o godz. 10.oo zakończono o 12.oo   
 
Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta 
 
Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 14 Radnych. 
 
W obradach udział wzięli:  
 

- Burmistrz Miasta 
- Sekretarz Miasta 
- Skarbnik Miasta 
- Radca Prawny – p. Jacek Oluszczyk 

 
P u n k t   1 
 
                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Teresa Pawłowska.  
Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu. 
 
P u n k t   2 
 
                  Protokół z ostatniej Sesji Rady został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
 
 
P u n k t   3 
 
        Przewodnicząca  Rady  przedłożyła proponowany porządek obrad , który został przyjęty 
jednogłośnie jak niżej. : 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej Sesji.  
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady. 
6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami 

Rady. 
7. Zapytania i interpelacje Radnych. 
8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady na   2016 r. 
9. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na  2016 r. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2015 r., 
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 - 2018 
3) budżetu na 2016 r. ( przekazany w ustawowym terminie) 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 



- odczytanie „ opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej”, 
- odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie „opinii 

dotyczącej projektu uchwały budżetowej”, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej, 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
- głosowanie w sprawie  uchwalenia budżetu, 

4) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2019 ( przekazane  
w ustawowym terminie) 

- odczytanie opinii o projekcie  uchwały Rady Miejskiej w Krynicy 
Morskiej o wieloletniej prognozie finansowej miasta Krynica Morska 
na lata 2016 – 2019,  

5) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok, 

6) uchwalenia Strategii Rozwiązywani Problemów Społecznych dla Gminy 
Miasta Krynica Morska na lata 2016 – 2026., 

7) przyjęcia i wdrożenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla  Gminy Miasta 
Krynica Morska”. 

11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad. 

 
 
 
P u n k t   4 
 
                 Przewodnicząca Rady złożyła informację o działaniach Rady podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
Informacja stanowi załącznik  do protokołu. 
 
 
P u n k t   5 
 
                      Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji  
o pracy Burmistrza między Sesjami Rady. 
Informacja stanowi załącznik  do protokołu. 
 
 
P u n k t   6 
 
 
                   Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji między 
Sesjami Rady. 
Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji , które znajdują się  w teczkach 
Komisji. 
 
 
P u n k t   7 
 
                  Zapytania i interpelacje Radnych. 
 



Pan Witold Sidor – Radny – poruszył sprawę  obchodów  25 –lecia Miasta Krynica Morska.  
 
 
 
P u n k t   8 
 
                     Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji 
stałych Rady o przedłożenie planów pracy na I półrocze 2016 r. 
 
 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej  został przyjęty większością głosów (12 za  2 wstrzymało się ) 
– z wykreśleniem punktu 3 – kontrola realizacji przez Urząd Miasta wniosków stałych 
Komisji Rady Miasta  za 2015 r. – wniosek Pani Sylwii Szczurek – Radnej , który został 
przyjęty większością głosów ( 7 za wycofaniem , 4 przeciw , 3 wstrzymało się ). 
 
Pani Sylwia Szczurek i Pani Sabina Markiewka – Radne – uważają  , że  kontrola 
realizacji wniosków to kompetencje poszczególnych Komisji.  
 
Pan Jacek Oluszczyk – radca prawny – Komisja Rewizyjna ma uprawnienia kontrolne , ale 
to Państwo decydujecie nad czym pracuje Komisja Rewizyjna.   
 
Pani Sabina Markiewka – Radna – to , czy Burmistrz realizuje nasze wnioski , czy nie, to 
jest zapisane jasno i wyraźnie w  naszych protokołach . 
 
Pan Witold Sidor – Radny – oprócz wniosków  dwóch Komisji ,  są jeszcze wnioski 
Komisji Rewizyjnej i chcieliśmy , że jeżeli jest Komisja Rewizyjna , która kontroluje 
samorząd terytorialny to ,  żeby Komisja Rewizyjna w całości zobaczyła jak te wnioski są 
realizowane. Jeżeli uważacie  , że nie jest to potrzebne , wykreślimy to ,  Komisja Rewizyjna 
przy tym się nie upiera.  
 
Plan pracy Komisji Budżetowej  został przyjęty większością głosów (12 za  2 wstrzymało 
się). Uwag nie wniesiono. 
 
Plan pracy Komisji Komunalnej  został przyjęty większością głosów (11 za 3 wstrzymało 
się). 
 
Pan Dariusz Labuda – Radny – uważa , że w planie pracy Komisji Komunalnej powinien 
znaleźć się punkt poświęcony śmieciom i zmianie  pobierania opłat za śmieci , czyli im 
większa segregacja tym niższe  opłaty.  
 
Pani Sabina Markiewka – Radna – to jest ujęte w moim planie pracy.  Pkt 11 – opinia , 
analiza skutków finansowych związanych z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku  
w gminie.   
 
Pan Bogumił Banach – Radny – system śmieciowy - jedna Komisja ma ten punkt na 
początku , druga na końcu , uważam , że powinniśmy się tym zająć  wspólnie w styczniu.  
 
Pani Sabina Markiewka i Pani Sylwia Szczurek – Radne – punkty ujęte w planie pracy nie 
mają znaczenia , czy są na początku , czy na końcu.  Realizacja zadań wybierana jest według 
potrzeb.  



 
Pan Bogumił Banach – Radny – chciałbym tylko potwierdzenia , że sprawą śmieci 
zajmiemy się w styczniu i aby plany pracy Komisji były układane kwartalnie . 
Mam jeszcze uwagę do planu pracy Komisji Rewizyjnej , uważam , że Komisja Rewizyjna 
powinna mieć w swoim planie kontrolę realizacji wniosków , a pozostałe Komisje powinny 
ten punkt  wykreślić.  
 
Plany pracy stanowią załącznik  do protokołu.  
 
 
P u n k t   9 
 
                 Przewodnicząca Rady przedłożyła plan pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2016 r. 
Plan pracy został przyjęty  jednogłośnie.  
Plan pracy stanowi załącznik  do protokołu.  
 
 
P u n k t   10 
 
                      Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie : 
 
 
1) zmiany uchwały w sprawie   budżetu na 2015 r., który został przyjęty jednogłośnie jako 
 
 

Uchwała Nr XIII\132\15 
 
 
W sprawie zmiany uchwały w sprawie   budżetu na 2015 r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2018, który został przyjęty 
jednogłośnie jako 
 
 

Uchwała Nr XIII\133\15 
 
W sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2018. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
3) wszyscy Radni projekt budżetu na 2016 r. otrzymali do domu w ustawowym terminie , był 
on również analizowany na posiedzeniu  trzech Komisji stałych Rady w związku z tym Radni 
jednogłośnie zadecydowali o nie odczytywaniu projektu uchwały budżetowej. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady porosiła Przewodniczącą Komisji Budżetowej Panią Sabinę 
Markiewka o odczytanie opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej. 
Opinia stanowi załącznik  do protokołu. 
 



Burmistrz Miasta odczytał stanowisko Burmistrza Miasta w sprawie „opinii dotyczącej 
projektu uchwały budżetowej” 
Stanowisko Burmistrza stanowi załącznik  do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej. 
Opinia RIO stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady zaprosiła Radnych do dyskusji nad projektem uchwały 
budżetowej. 
 
W związku z tym , że był on często analizowany  dyskusji nie podjęto. 
 
 
                   Przewodnicząca Rady przedłożyła projekt uchwały w sprawie budżetu na 2016 r., 
który został przyjęty większością głosów ( 13 za , 1 wstrzymał się )   jako 
 
                             
                                                                                      Uchwała Nr XIII\134\15 
 
 
 
W sprawie budżetu na 2016 r. 
Uchwała stanowi załącznik   do protokółu. 
 
4)  wszyscy Radni projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy  finansowej na lata 2016-
2019 otrzymali do domu w ustawowym terminie.  
 
Przed przystąpieniem do głosowania nad w\w uchwałą Przewodnicząca Rady odczytała 
opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 4 grudnia 2015 r. o wieloletniej 
prognozie  finansowej miasta Krynica Morska na lata 2016-2019 
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 

            Następnie Przewodnicząca  Rady przedłożyła projekt uchwały w sprawie  
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2019 , który został przyjęty  jednogłośnie   
jako 

                             
                                                                                      Uchwała Nr XIII\135\15 
 

W sprawie  wieloletniej prognozy  finansowej na lata 2016-2019 
       Uchwała stanowi załącznik   do protokółu. 
 

5) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok, , który został przyjęty  
jednogłośnie   jako 

                             
                                                                                      Uchwała Nr XIII\136\15 
 
W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 



Uchwała stanowi załącznik   do protokółu. 
 
 
6) uchwalenia Strategii Rozwiązywani Problemów Społecznych dla Gminy Miasta Krynica 
Morska na lata 2016 – 2026, który został przyjęty  jednogłośnie   jako 
                             
                                                                                      Uchwała Nr XIII\137\15 
 
W sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywani Problemów Społecznych dla Gminy Miasta 
Krynica Morska na lata 2016 – 2026. 
Uchwała stanowi załącznik   do protokółu. 
 
 
7) przyjęcia i wdrożenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla  Gminy Miasta Krynica 
Morska”, który został przyjęty  jednogłośnie   jako 
                             
                                                                                      Uchwała Nr XIII\138\15 
 
W sprawie przyjęcia i wdrożenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla  Gminy Miasta 
Krynica Morska”. 
Uchwała stanowi załącznik   do protokółu. 
 
 
 
P u n k t   11 
 
                    Sprawy różne.   
 
Burmistrz Miasta  – poinformował o środkach finansowych jakie są zgromadzone na koncie 
Urzędu Miasta  z uwagi na to , że po Krynicy krąży nieprawdziwa informacja  , że po 
poprzedniej kadencji zostało kilkanaście milionów w budżecie  nadwyżki . Kwota , która na 
koniec 2014 roku  została  na koncie to 6 milionów 871 tys. 373 zł i 5 gr.  z czego  
 5 milionów 302 tys. 500 zł pochodzi ze sprzedaży na koniec kadencji działki przy ulicy 
Korczaka . Czyli tak naprawdę z podatku od Urzędu Morskiego zostało pół miliona . W tym 
roku na koniec listopada mamy nadwyżkę 1 milion 362 tys. 928 zł. 62 gr. , co daje nadwyżkę 
, którą możemy dysponować przy inwestycjach w wkładach własnych. Na koniec listopada 
mieliśmy   8 milionów 234 tys. 601zł.   
 
 
Przewodnicząca Rady – zaproponowała, aby ustalić stały termin Sesji Rady Miejskiej. 
Ustalenie takiego terminu pomoże w pracy Rady i Urzędu i w przygotowywaniu materiałów 
na Sesję.  
 
Burmistrz Miasta  – myślę , że ustalony termin nie będzie terminem sztywnym , bo są różne 
sytuacje , które wymagają szybkiego zwołania Sesji.  
 
Przewodnicząca Rady – nie sztywny , ale żeby wszyscy wiedzieli kiedy przygotowywać 
materiały i usprawnić pracę Urzędu.  
 
Ustalono przedostatni czwartek miesiąca.  



 
Pan Bogumił Banach – Radny – poruszył sprawę inwestycji ulicy Gdańskiej i odcinka 6,5 
km. między Krynicą , a Piaskami. Prośba do Burmistrza – jeżeli będzie możliwość rozmowy  
z Marszałkiem , czy też z osobami , które będą prowadziły projekt budżetu , żeby na etapie 
tworzenia  budżetu przypomnieć , że jest jeszcze odcinek do zrobienia 200 metrów  
w Piaskach. Przy realizacji inwestycji  odcinka ulicy Gdańskiej  od Parnasa  do ulicy 
Bojerowców , to niewielkim kosztem byłoby można zrobić odcinek 200 metrów w Piaskach.  
Zostaje jeszcze 1300 m. Jeżeli już jest taka inwestycja zaplanowana to wykonać ją całą 
łącznie z wjazdem do Piasków.  
 
Burmistrz Miasta  – Jak informowałem Państwa wcześniej zabezpieczenie w budżecie na 
2016 r. kwoty 2,5 miliona jako  dofinansowanie Samorządu Województwa Pomorskiego  na 
realizację zadania dotyczącego modernizacji drogi 501 w granicach administracyjnych 
naszego miasta     wiązało się z propozycją ustną skierowaną do mnie przez Dyrektora 
Zarządu Dróg  Wojewódzkich jak i Dyrektora Departamentu Infrastruktury w Urzędzie 
Marszałkowskim ,  miało to być realizowane w ramach inwestycji jednorocznych . Na dzień 
dzisiejszy Urząd Marszałkowski ma na ukończeniu dokumentacje projektową na przebudowę 
, modernizację odcinka na ulicy Gdańskiej od skrzyżowania z ulicą Lotników     czyli mniej 
więcej od budynku Straży Pożarnej do ok. 100 metrów za ulicą Bojerowców. Na razie na 
piśmie nic nie mamy , czy ta inwestycja będzie realizowana czy nie.                   
 
 
P u n k t   12 
 
                       W wyniku wyczerpania się porządku obrad  Przewodnicząca Rady zamknęła  
XIII  Sesję Rady dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
 
 
 
  
 
Protokółowała                                                                                     Przewodnicząca Rady 
 
Mariola Grajkowska                                                                             Teresa Pawłowska 
 
 
 
 
 


